
VIGERSTED SKOLE: 

SKOLEBESTYRELSESMØDE INKL. SPISNING TORSDAG DEN 24.11.2022 KL: 18:00 – 20:30. 

Deltagere: Alle dem, der vil det bedste for vores skole 

 Medlemmer af skolebestyrelsen: Anne Zacho, Bettina Nielsen, Emil Zeuthen, Pia Rinas, Rasmus Emil 

Jürs Johansen, Lars Østergaard, Charlotte Nørgård,  

 Suppleanter:  

 Ledelse: Annette Hjorth, Pia Gabel 

 Fraværende:  

 Afbud: Tina 

Spisning fra 18:00 til 18:15  

Skolebestyrelsesmødet starter 18:15  

DAGSORDEN: 

1. Godkendelse af dagsordenen  

a. Godkendt 

 

2. Meddelelser fra elevrådet – Velkommen til! 

a. Medlem af RKE, hvor der drøftes hvordan Ringsted kommunes skoler bliver bedre, både de 

fysiske forhold og variation i undervisningen.  

Deltager ved RKE konference i Billund, julegudstjenesten bliver genoptaget.  

Der er arrangementer op til jul ex. fodboldturnering d. 19. december. 

Status på Hallen i frikvarterne, eleverne er gode til at dele hallen, men de skal øve sig på at 

rydde op efter sig. 

Eleverne ønsker, at der bliver skruet ned for lyset og op for varmen. Elevrådet opfordres til 

at kigge på, hvordan vi kan spare på energien og ressourcerne.  

 

3. Meddelelser fra formanden 

 Kommunikation i bestyrelsen v. Anne og Bettina 

o Det drøftes hvordan vi bruger mails mellem møderne og hvordan der responderes. 

Det forventes, at vi læser mails og inviteres der til noget, skal der gives 

tilbagemelding.  

 Skolebestyrelsesworkshop d.  03.11.2022 v. Emil 

o De obligatoriske emner skal kun gennemgås en gang i valgperioden. Det foreslås, at 

der indføres ordførerskaber, da der er mange forskellige ressourcer i bestyrelsen.  

Det foreslås, at der laves temamøder i stedet for driftsmøder og der inviteres 

forskellige grupper ind.  

 Bloomsights trivselsværktøj v. Emil og Rasmus 

o Det afventes fra Skolecenteret om værkstøjet skal bruges eller ej. Arbejdet med 

elevtrivsel skal beskrives i principper jf. punkter næste møde. 

 Status på vores bestyrelsesarbejde – Input til principper og årshjul evt. 

o Der skal arbejdes med et ”Valgperiode-hjul” i stedet for et årshjul. Dette skal 

afspejle bestyrelsens interesser og ressourcer. Der afgrænses hvilke principper, som 

skal arbejdes med.  



 

4. Orientering fra ledelsen v. Annette Hjorth  

 Høringer inden den 15.12.2022 (NB! Link)  

o Der skal udarbejdes et forældreperspektiv, deadline for bestyrelsen er d. 12.12.2022 

(Pia R. og Rasmus har denne opgave) 

 Økonomi – Almen skole og A-hus (De skønne 2 A’er) 

o Økonomien i almendelen er med mindre merforbrug, dette grundet gaspriser og er 

godkendt af Økonomicenter. Budgettet balancerer i A-Huset.  

 Personalesituationen 

o Der har været ansættelsessamtaler vedr. den ledige pædagogstilling, det forventes 

at vi kan ansætte to pædagoger. 

o Der afholdes løbende samtaler på både den ledige vejlederstilling og lærerstilling.  

 

 

5. Eventuelt? – Relevante arbejdsopgaver til næste gang? Andet? 

a. Deltagelse ved Skoleforum, der skal gives besked om deltagelse senest d. 25. november 

 

6. Lukket punkt 

 

7. Godkendelse af referat. 

a. Godkendt 

 

8. Punkter til kommende møde 

a. Princip for skolens arbejde med elevernes udvikling i faglige og sociale fællesskaber – Anne 

faciliterer punktet. Der afsættes 1,5 time til punktet. 

 Skolehjem-samarbejde (Temaaften med kontaktforældre) 

 

 

 


